
INOMHUSLUFTSGRUPPENS PM 
 
Tid: torsdag den 13.8.2024 kl.: 8.34 – 8.54 
Plats: Smedjan  
 
Deltagare:  Tina Nordman, bildningsdirektör, ordförande 

  Yvonne Carlberg, arbetarskyddschef  
  Anna Friberg, utrymmesförvaltningschef  
  Catharina Lindström, fastighetschef,  
  Tony Lindqvist, VVS-ansvarig 
  Joakim Wilkman, fastighetsbyggmästare 
  Timo Tenhunen, timmerman 
  Camilla Flinck, städchef 
  Henrik Lagerbohm, arbetarskyddsfullmäktig 
    
  Katja Ristikartano, företagshälsovårdare 
  Johanna Holmberg, hälsoinspektör  
  Katianna Kuula, direktör för hälsoövervakningen 
  
  
  
 

1. Mötet öppnas  
Mötet öppnades kl. 8.34 och närvaro konstaterades. 

2. Förra mötets PM  
Godkändes. 

3. EHS (tidigare ärende) 
 

Aktuellt:Under året kommer det att göras en konditionsgranskning av fastigheten. Skall 

upphandlas under hösten 2024. Rektor får utrymme i Höjersgården denna vecka. 

Köksfläktarna i undervisningsköket granskade och justerade.       

4. Raseborgsvägen 5(tidigare ärende) 

      Aktuellt; Luftvärmepumpen till läkemedelsutrymmet installerad. 

 

5. KYK (tidigare ärende) 

Aktuellt: Grundstädningen gjord och blommorna torde vara borta. 

 

6. Langansböle Dagis (tidigare ärende) 
Hög temperatur, läget utreds och åtgärder planeras. 

Golvvärmen kommer att åtgärdas under året. 
 

7. Snicknäs daghem (Tenala): 19.2.24-4.3.24. Astmatiker som blir snuvig, trött och helt täppt i 

fastigheten. Saken undersöks och eventuella åtgärder görs under sommaren. 



Aktuellt: Ventilationen är åtgärdad. Golvarbetet inte slutfört ännu. 

 

8. Grabbegården, vån 1, rum 4: Mottagning nu och då. -> känsla av feber, svidande ögon, 

huvudvärk och torra läppar. En ventilationsmaskin kommer att förnyas under sommaren.  

Ventilationen justeras den aktuella användningsgraden. 

Aktuellt: Ventilationen åtgärdad. Golvet har inte ansetts behöva öppnas. 

 

9. Björkebo luftvärmepumpar installeras under sommaren. 

Aktuellt: Luftvärmepumparna installerade. 

 
10. Inomhusluftens anmälningar. 

Arbetsgruppen konstaterade att det bör öppnas ytterligare en kanal där vårdnadshavare, 

personer som handhar elevärenden (bl.a. skolhälsovårdare) och LUVN personal i stadens 

utrymmen kan anmäla inomhusluftsproblem. 

Webropolkanalen fungerar 1.6.24 varefter” inomhusluft ” eposten stängs. 

Aktuellt: Henrik finjusterar kanalen och stänger ner eposten idag. 

 
11. Pohjan päiväkoti: Huone: keltavuokot(ruokailutila), huono ilmanlaatu ->päänsärkyä päivittäin 

(koko tiimi) 

Aktuellt: Luftvärmepumpen installerad. 

12. Bibliotek Ekenäs: torr luft -> kliande ögon och näsblod. Prövat med luftfuktare utan resultat. 

Ventilationsmaskinens fläkt skall bytas och filter skall granskas. 

Aktuellt: Ventilationen åtgärdad och luften upplevs vara mycket bättre. Nytt fläktsystem även 

i Rastachefs utrymmen påbörjas snarast. 

 

13. IMS processen för inomhusluftsgruppen ses över och uppdateras. 

 

14. Fokus: Stora salen(böcker) och personalutrymmet, mögellukt när man kommer på morgonen -

> hosta, nysningar och täppt näsa. Behov av mera allergimedicin. 

Staden kontaktar Folkhälsan om problemet. Luftflödet borde kanske effektiveras. Lokalvården 

kommer att putsa damm högre upp under sommaren. 

Aktuellt: Grund städning gjord under sommaren. Fastighetsägaren låtit göra mätningar i 

fastigheten och inga avvikande framkom förutom någon finjustering av ventilationen. 

15. Nya anmälningar: Lönnbergska fastigheten: dålig inomhusluft. 
Aktuellt: Ventilationen fungerar igen. 

 



 

16. Övriga ärenden. 
Det kommer att sammanställas en lista på stadens luftvärmepumpar för att underlätta 

underhållet av dem. 

17. Mötets avslutande. 
Mötet avslutades kl. 8.54 

 

/ Yvonne Carlberg 

 
 
 
 
 


